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Jesper Jørgensen _X_ 

 

Anders Poulsen __ Afbud 

 

Andrea H. Sørensen __Afbud 

 

Kirstine Belling _X_ 

 

Julie Larsen  _X_ 

 

Christian Hirth _X_  

 

Peter Rønning  _X_  

 

Tanja Willumsen (S) _X_ 

 

Torbjørn Borch _X_ 

 

 

Maria Frandsen _X_ 

 

Michael Wold _X_  

 

Susanne Pliniussen _X_ 

 

Claus Møller  _X_ 
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Skolebestyrelsesmøde mandag d. 28. oktober august 2024 

kl. 17.30 – 20.00 i personalerummet. Der serveres mad under mødet 

 

 

Nr. Afsat tid Emne Bemærkninger 

01 10 min Meddelelser 
a) lærere og 
pædagoger 
b) elever 
c) ledelsen  
 

A) Klubben er kommet op at køre efter asbest. Klub-
ben håber at forsikringen kan afhjælpe de økono-
miske i forhold til udstyr der måtte smides ud. 
Klubben vil lave et rum eksklusivt til 6. årgang. 
Mchael og Kolja har eleverne med om bord i, 
hvordna rummet skal indrettes. Der er Hallo-
weenfest på torsdag, som et godt arrangement, 
hvor nogle elever fra 7. årgang hjælper til med 
uhyggen i kælderen.  
Lærerne melder om en god featureuge, hvor der 
var god stemning på tværs af årgange og perso-
nale. Det er medskabende ind i vores ønske om 
at arbejder mere med fællesskaber på tværs.  
Vi har haft en anderledes motionsdags i år med 
et stjerneløb for eleverne i 1.-7. 8. årgang havde 
lavet aktiviteter for Bh.klasserne og 9. årgang var 
i praktik.  
Vi har en del praktikanter flere steder i huset, 
som giver en god atmosfære på skolen.  
Så er skolehjemsamtaler på vej.  
I SFO’en skal vi til kredsmesterskab i skak. Der er 
også bordtennisturnering i gang samt hallo-
weenarrangement 
 

B) På elevrådsmødet havde elever ideer til at vi som 
elever kommer med i en ordning om at passe toi-
letterne, så de holdes pænere.  
Remaordningen fylder for eleverne – vi vil gerne 
have mulighed for flere dage 

 

C) Vi oplevede en god featureuge og takker for den 
store opbakning fra forældrene.  
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Vi er i gang med at nogle elever/klasser/årgange 
afprøver et støjreducerende hjælpemiddel 
Bubbles: https://www.bubbles.dk/da 
Vi vender tilbage til betyrelsen med nogle prak-
siserfaringer når det er mere i gang. 
9. årgang har terminsprøver i denne uge. 
 

02 10 min Tilbagemel-
ding fra skole-
rådsmødet 

Forperson og skoleleder skal fremadrettet møde ind 
til disse møder. Møderne ligger én gang årligt 

Der var nogle oplæg om bl.a. Deltagelsesmuligheder 
for alle, hvor Gro Emmertsen Lund holdte oplæg samt 
oplæg om co-teaching, hvordan skolerne i Gladsaxe 
arbejder med det 

Der var en drøftelse af skolehjemokntakten; hvornår 
er kontakten/kommunikationen skriftlig kontra fx et 
møde 

Skoleudviklingssamtalen ligger den 11.12 kl. 9-12. 
Skoleudviklingssamtalen har afløst den tidligere kvali-
tetsrapport.  

Forældrerepræsentanter fra bestyrelsen kan deltage. 
Jesper som forperson deltager og øvrige bestyrelses-
medlemmer melder tilbage, hvis man ønsker at del-
tage 

03  20 min Høring af æn-
dring af styrel-
sesvedtægt 

 Se vedlagte bilag:  
 
Stengård Skole skal mødes med politikerne og Vad-
gaard Skole.  
 
Til høringssvaret:  

- Anderkender at skolelederen deltager i mødet 
- Vi synes at en stor del af samtalener låst på 

forhånd (1 time er låst til et forbestemt 
emne). Der ønskes at skolerne har mere ind-
flydelse på dagsordnen 

- Anerkendelese af at forpersonen kan sende 
næstforpersonen hvis han/hun ikke kan del-
tage i mødet 

04 25 min Møde med 
kontaktforæl-
dre 

Status og detailplanlægning 
 
Der er pt. 30 som gerne vil deltage i mødet den 12.11. 
Kl 18.30-20.30.  

https://www.bubbles.dk/da
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Der mangler fortsat svar fra 35.  
 
Jesper indleder og afrunder aftenen:  
Skole- og forældre kommer og holder oplæg om kon-
taktforældrerollen; hvad vil det sige generelt.  
Der vil også være tema omkring fællesskaber i oplæg-
get samt samarbejdet med skoleestyrelsen 
 
Der vil være gruppearbejde i løbet af oplægget med 
6-8 kontaktforældre i hver. I hver gruppe kan der 
med fordel sidde en med fra skolebestyrelsen, som 
kan bringe pointer og opmæksomheder videre.  
 
Der vil være kaffe, kage/snacks og vand 
 
Hvad håber vi at få med:  

- Input til hvordan vi kan få et tættere samar-
bejde mellem kontaktforældre og skolebesty-
relse 

- Bestyrelsesrepræsentanten samler pointerne 
sammen (notat), som der skal arbejdes videre 
med til næste bestyrelsesmøde 

- At man som kontaktforældre bliver mere af-
klaret i rollen 

- Inspiration og gode ideer til kontaktforældre-
rollen 

 

05 25 min Udetilladelse 
til de ældste 
elever 

 Der er et ønske fra elevrådet om muligheden for at 
de ældste elever får lov til at forlade skolen hyppigere 
end de nuværende to dage. 
 
Vi ønsker at starte med en evaluering af ordningen i 
første omgang. Både elever og personale skal høres i 
en evaluering 
Vi er optaget af at skolen er den hele dag og fælleska-
ber i både undervisning og pauser. Det går af fløjten, 
hvis eleverne forlader skolen.  
På den anden side kan der skabes andre fællesskaber 
og give et pusterum fra skole i løbet ad en dag. 
 
Bestyrelsen er også optaget af at der er noget med en 
udvikling gennem et skoleforløb – noget man ser 
frem til, når man bliver større/ældre.  
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Vi kan dog ikke uvidde en ordning som endnu ikke er 
evaluereret.  
Der skal bl.a. evalueres på;  

- Hvad bliver der spist 
- Kommer eleverne tilbage til tiden 
- Opleves der et pres i forhold til at have mulig-

heden for at købe (økonomien) 
- Hvad synes eleverne er fedt ved ordningen 
- Er der noget som er mindre fedt ved ordnin-

gen i elevperspektivet 
- Hvad kunne trække på skolen i pauserne 

 
Ledelsen laver et evalueringsdesign som sendes til 
lærere/pædagoger, elever og evt. forældre 
 
 

06 20 min Økonomi  Underskuddet er lavere end estimeret, hvilket er po-
sitiv. Der er stadig fokus på nedbringelse af under-
skuddet,da det ellers akkumuleres.  
 
Bestyrelsen er glade for overblikket og har nogle øn-
sker om nogle enkelte tilpasninger. 
 
De to pædagoger i vores gruppeordning vil blive 
brugt både i gruppeordningen samt i en støtteopgave 
på almen i stedet for at have timer i klubben.  
 
 

07 10 
min 

Evt.  
Der valg til formandsposten til foreningen skole og 
forældre.  
 
Der ligger to principper på skolens hjemmeside om-
handlende det samme. Bestyrelsen kigger nærmere 
på det 
 
Julie fra bestyrelsen har været en del af fokugruppen-
terview omkring digitale læingsmidler i indskolingen. 
Der vil komme en kvantitativ undersøgelse hvor også 
lærere og pædagoger spørges ind til samme område. 
 
BUU holder møde på torsdag hvor der er et punkt på 
dagsorden om madordningen på skolerne.  
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08 5 min Godkendelse 
af referat 

 

09 5 min Punkter til næ-
ste møde 

- Drøftelse og evaluering af mødet med kon-
taktforældrene 

- Skolepartruljen 
- Skoleudviklingssamtale 
- Test 
- Indeklima 
- Principper 

 
4. december 
9. januar 
24. februar 
25. marts 
30. april 
12. juni 
 
 
 

 
 


